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Kommunala Pensionärsrådet 

ANSLAGSBEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.  
 
Organ Kommunala Pensionärsrådet 
Sammanträdesdatum 2021-12-02 
Datum då anslaget sätts upp  
Datum då anslaget tas ned  
 
Förvaringsplats för protokollet Plats Närarkivet 
  
  
Underskrift Linnéa Karlsson 

 

 

Plats och tid  Sammanträdeslokal Kongsvinger, Östra Esplanaden 5,  
 kl. 10:00 - 12:00. 
 
Beslutade ledamöter  Lisa Levin (S), ordförande 

Henrik Axelsson (S) 
Jonas Ås (S) 
Birgitta Frödin (SPF) 
Kenneth Klarström (PRO) 
Gerd-Else Bergdahl (RPG) 
Ulrika Karlsson (PRO), ersätter Britt-Marie Persson (PRO) 
Ann-Cathrine Rülker (SPF), ersätter Karin Andersson (SKPF) 

 
Övriga närvarande Börje Wahlund (M), ej tjänstgörande ersättare 
                                                      Conny Room, enhetschef, § 33 
                                                      Linnéa Karlsson, sekreterare 

 
Justerare Birgitta Frödin 
Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 16 december 2021 
Paragrafer §32 - §37 
 
 
   
Sekreterare Linnéa Karlsson 
 
   
Ordförande Lisa Levin (S)   
  
   
Justerare Birgitta Frödin (SPF)  
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Paragraf 32 Dnr KS/2021:140 
 

Föregående protokoll 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet tar del av föregående protokoll och lägger det med godkännande till 
handlingarna.  

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 14 oktober 2021 gås igenom. 

Beslutsunderlag 

Kommunala Pensionärsrådet protokoll den 14 oktober 2021 
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Paragraf 33   
 

Information från kostenheten 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Conny Room, enhetschef, ger Kommunala Pensionärsrådet information från kostenheten, följande 
punkter ges information om och diskuteras: 

• Äldreomsorgens mat görs på Kyrkebyskolan. Till lunch finns två rätter att välja mellan samt 
dessert. Kvällsmaten kyls ned för att sedan värmas upp av vårdpersonalen på boendet.  

• Vård och omsorg använder ett näringsprogram som heter Mashie.  

• Personer som bor på äldreboenden har ofta näringsbrist vilket gör att måltiderna måste vara 
näringstäta. Personer över 65 år ska ha mer näringsrik mat, till skillnad från yngre. 

• Tips på mat för den som har näringsbrist eller när aptiten minskat. Att dricka ett glas juice 
istället för vatten samt näringsdrycker är exempel på vad man kan göra för att få i sig mer 
energi enkelt. Det är även viktigt med mat med hög näringstäthet.  

• Förs en diskussion om vikten av att göra måltiderna till en trevlig stund för att öka aptiten.  

• Förs en diskussion om det serveras saft på äldreboendena. Jonas Ås (S) förklarar att det idag 
serveras smaksatt vatten som alternativ.  

• Förs en diskussion om matsvinn och om det finns möjlighet att få köpa mat som egentligen 
ska slängas. Conny Room förklarar att man har undersökt detta men fått nej. 

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning den 2 december 2021 
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Paragraf 34  
 

Återkoppling på frågor från tidigare möten 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet lägger återkopplingen med godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 

Återkoppling på frågor från tidigare möten: 

På mötet den 14 oktober nämnde pensionärsorganisationerna att de ville få information om hur man 
tänker kring parkeringsplatserna vid sporthallen. Lisa Levin (S) förklarar på dagens sammanträde att 
det finns ett behov av fler parkeringsplatser. Lisa föreslår att rådet ska bjuda in Johan Eddeborn, 
mark- och gatuingenjör, för att få information om den framtida planeringen. Kenneth Klarström 
(PRO) vill att rådet även diskuterar cykel- och gångvägar tillsammans med Johan.  
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Paragraf 35  
 

Pensionärsorganisationerna har ordet 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet lägger punkten med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Pensionärsorganisationerna har ordet: 

Ulrika Karlsson (PRO) ställer en fråga om fast omsorgskontakt och om det diskuterats i Arvika. Jonas 
Ås (S) förklarar att det har diskuterats och att man börjat kolla uppdraget inom verksamheten. 

Ulrika Karlsson (PRO) frågar om det finns en utbildning på Arvika Näringslivscentrum för 
undersköterskor. Jonas Ås (S) förklarar att det finns. Via äldreomsorgslyftet läser idag 20 personer, 
totalt är det cirka 40 personer som läser till undersköterska på Arvika Näringslivscentrum. 

Ulrika Karlsson (PRO) frågar om välfärdstekniken gjort att personalbehovet inom vård och omsorg 
minskat. Jonas Ås (S) förklarar att man bland annat sparat in på resor. Med hjälp av nattkameran och 
läkemedelsroboten så har även självständigheten hos brukaren ökat. Personalen har då också haft tid 
till andra arbetsuppgifter, exempelvis så har trivseltid införts. Viktigt att nämna är att hjälpmedel så 
som nattkamera och läkemedelrobot är frivilligt att använda. Kenneth Klarström (PRO) och Ulrika 
Karlsson (PRO) förklarar att de ser positivt på dessa hjälpmedel och har inte hört något negativt om 
dem.  

Ulrika Karlsson (PRO) lyfter att pensionärsorganisationerna vill att fler billiga bostäder byggs. Vi har 
många ensamma kvinnor med en dålig pension i jämförelse med männens. Ulrika nämner att SABO 
bygger billiga moduler. Lisa Levin (S) tar med sig synpunkten till AFAB. 

Birgitta Frödin (SPF) nämner att pensionärsorganisationerna gärna vill få ett besök av någon som kan 
diskutera trygghetsboenden, exempelvis från AFAB. Kenneth Klarström (PRO) nämner också att rådet 
i samband med besök från AFAB kan diskutera plusboenden.  

Ulrika Karlsson (PRO) frågar om det finns några privata utförare inom vård och omsorg i Arvika. Jonas 
Ås (S) svarar att han tror att det finns ett företag kvar som utför servicetjänster inom tvätt och städ.  
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Paragraf 36  
 

Information från Kommunstyrelsen 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Information från Kommunstyrelsen. Den ekonomiska uppföljningen efter oktober med prognos för 
helåret 2021 skickades ut för information före mötet. Lisa Levin (S) ger på sammanträdet information 
om delar av uppföljningen.   
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Paragraf 37 Dnr KS/2021:859 
 

Sammanträdesdagar Kommunala Pensionärsrådet 2022 
 

Beslut 

Kommunala Pensionärsrådet beslutar att anta upprättat förslag till sammanträdesdagar för år 2022. 

Sammanfattning 

Kommunledningsstabens kansli har tagit fram ett förslag på datum för Kommunala Pensionärsrådets 
sammanträden under år 2022 enligt följande:  

10 februari 
14 april 
2 juni 
11 augusti  
13 oktober 
1 december  

Mötesdag: torsdag 
Tid: 10.00 
Plats: enligt kallelse 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 1 november 2021 

 

 


